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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Terveznek-e módosítani a KATA jelenlegi 
szabályozásán?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A Magyar Kereskedelmi és Iparkamara elnöke Parragh László a Magyar Nemzetben adott
nyilatkozatában amellett  foglalt  állást,  hogy a kisadózó vállalkozások tételes adójának, a
KATÁ-nak  a  jelenlegi  szabályozását  vizsgálja  felül  a  kormány,  hogy a  munkáltatók  ne
tudjanak katásként alkalmazni valójában munkaviszonyban dolgozó alkalmazottakat.

Ezzel kapcsolatban kérdezném Miniszter urat:

1. ) Egyetért-e Miniszter úr a Magyar Kereskedelmi és Iparkamara elnökének javaslatával?

2.) Terveznek-e módosítani a KATA jelenlegi szabályozásán?

Várom válaszát.

Budapest, 2020.06.17.

Tisztelettel,

Ungár Péter

(LMP)


